

# GRUNDEJERFORENINGEN HJORTESPRINGPARKEN

4.4.2017

## Referat af:

Bestyrelsesmøde 46/1 mandag d. 3. april 2017 kl. 19.30 i hus nr. 14

Til stede:	Poul Dahl	Formand	(14)
	Knud Erik Madsen	Næstformand	(45)
	Leif Larsen	Kasserer	(21)
	Kim Goderum	Bestyrelsesmedlem	(26)
	Janne Bay	Bestyrelsesmedlem	(38)
	Maria Birkvad	Supplant	(42)
Afbud fra:	Tom Sund	Supplant	(23)

## DAGSORDEN:

### Punkt 1: Godkendelse af generalforsamlingsreferat.

Referatet blev godkendt og underskrevet. Det forventes tilgængeligt på hjemmesiden i løbet af få dage.

### Punkt 2: Evaluering af generalforsamlingen

Bestyrelsen besluttede at indkalde til en ekstraordinær generalforsamling 24/4-2017. Formålet hermed er at stemme om de vedtægtsændringer fra den ordinære generalforsamling, der ikke kunne vedtages grundet for få fremmødte.

Kim (58) foreslog, at der blev opsat et gadespejl i svinget i opkørslen, så trafikken der blev mere sikker. Poul (14) undersøger mulighederne.

Bestyrelsen diskuterede hele forløbet af generalforsamlingen. Det gør indtryk på bestyrelsen, at der ingen kommentarer er til beretningen, som udsendes 8 dage før. Samtidig ser det ud til, at de nye vedtægtsændringer om forslag til budget ikke er kommunikeret godt nok ud til beboerne. Bestyrelsen vil gennem 2017 diskutere disse forhold igen.

### Punkt 3: Meddelelser fra formanden.

Ingen

### Punkt 4: Henvendelser fra medlemmerne.

Bestyrelsen modtog i februar en henvendelse ang. mulige problemer med snerydning. Bestyrelsen diskuterede forskellige tiltag og vedtog at vi fortsat lader Herlev Kommune stå for snerydning. Inden næste vintersæson, vil vi indkøbe en snekaster, så vi selv, via pligtarbejdet, kan rydde fortovet i opkørslen og cykelpassagerne ved vores trafikbump. Bestyrelsen vedtog ikke at klage over den aktuelle snerydning i slutningen af februar.

## **Punkt 5: Meddelelser fra udvalgene.**

### **Teknisk udvalg:**

Indkøb og montering af hjertestarter vil ske i nærmeste fremtid.

Yousee er pt. ved at udrulle gigabit netværk i Danmark. Det er uklart for bestyrelsen om de kommer her forbi. Knud Erik (45) vil undersøge det.

### **Varmeudvalget:**

Som vedtaget på generalforsamlingen skal vi have en ny pumpe i varmecentralen. Den er bestilt og bliver sat op snarest.

Vandtab og luft i varmerørene sker stadig. Det ser dog ud til, at de tiltag der er sket i februar og marts måned har haft en positiv virkning. Bestyrelsen vil følge problemet tæt frem til august. Hvis det ser ud til, at problemet ikke er løst til den tid, vil bestyrelsen sætte aktiviteter i værk, så det kan blive løst inden fyringssæsonen går i gang igen.

### **Grønt udvalg:**

Tom (23) har været i kontakt med Gammelgårdsvej 32 ang. ny hæk. De vil renovere deres have i løbet af 2017 og vil gerne have ny hæk på samme tid – så bestyrelsen afventer en henvendelse fra dem.

Tom (23) vil indkalde til et møde med beboerne ud til endearealet ved nr. 2 og gartneren. På mødet skal det besluttes, hvordan midlerne der er sat af til reovering af dette område bruges bedst muligt.

Bestyrelsen har konstateret, at beboere fra vejen - og andre - kører hen over fællesarealerne ved nr. 47 og 60 for at komme til og fra Hjortespringparken. Til- og frakørsel sker efter vejlukningen nu kun via Gammelgårdsvej. Bestyrelsen vil ved planlægning af buske på de 2 arealer, forsøge at sikre at denne utilsigtede kørsel ophører.

Knud Erik (45) erstatter Poul (14) i samarbejdsudvalget med Stadagervejens grundejerforening. Vores andre repræsentanter i udvalget er Tom (23) og Søren (37)

Hvis der er nogle beboere, der ønsker at deltage i pligtarbejdet i denne sæson kan de henvende sig til Kim (26).

### **Info udvalg:**

Intet.

### **Materieludvalg:**

Kim (58) har doneret stole til vores stoleudlejning. Bestyrelsen takker.

Der afholdes oprydningsdag lørdag d. 22. april kl. 10.00. Vi skal have ryddet ud i skure, varmecentral og på boldbanen i varmecentralen. Bestyrelsen sørger for, at der er en trailer så affaldet kan køres væk. Kom gerne og hjælp.

**Festudvalg:**

Der har været afholdt en hyggelig fastelavnsfest.

Der er planlagt sommerfest lørdag d. 19. august.

**Velkomstudvalg:**

Hus nr. 33 er solgt pr. 15. maj.

**Legpladsudvalg:**

Ang. multibanen i Rottehullet, søges der pt. byggetilladelse

**Punkt 6: Nedsættelse af udvalgene.**

Se bilag 1. På bilaget er udvalgenes sammensætning fra sidste år vist. Endvidere er listen opdateret med medlemmer, der har ytret ønsket at indtræde i eller udtræde af de forskellige udvalg.

**Alle beboere, der har lyst til at arbejde med i et eller flere udvalg, opfordres til at tilmelde sig. SPECIELT VIL MATERIELUDVALGET GERNE HAVE ET PAR MEDLEMMER MED TEKNISK SNILDE.**

Dette gøres lettest ved at henvende sig til formanden for bestyrelsen eller formanden for det enkelte udvalg.

**Punkt 7: Fastsættelse af tidsplan for møder mm.**

Som bilag 2 er vedlagt tidsplan for det kommende foreningsår.

**Punkt 8: Økonomi.**

Varmeregnskabet er helt afsluttet nu. Dem der skulle have penge tilbage, skulle have modtaget dem nu, og resten et girokort til betaling. 2 huse har endnu ikke betalt, deres ekstra regning.

Pr. 1. april 2017 er 6 huse forud med betaling af kontingent og varmebidrag. 0 huse er bagud.

**Punkt 9: Eventuelt**

Intet.

Mødet sluttede kl. 21.40

**Bestyrelsen**